
Make work fun! 
创造工作乐趣！ 
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YOYO chair is a perfect complement to the office  space. It allows employees to get 
away from the busy office desks and interact with each other more efficient at the 
bar or around the round table.YOYO is compact, lively and expressive, which not 
only promotes creative collaboration, but also makes the space full of vitality. 
  

自由协作 / 社交 

YOYO是办公间的完美补充，他可以使员工从忙碌的办公室走出来，在

吧台边或围着圆桌，进行更高效的互动。YOYO紧凑，活泼，富有表现

力，不仅促进创意协作，而且使空间充满活力。 





咖啡小憩 

当工作的节奏变得更快时，团队们需要可以高度协作的空间。他们需要在需

求发生改变的时候，可以自主地、灵活地掌控适应他们的空间,促进创新的重

点就是捕捉即兴互动的力量。YOYO的小巧灵活是社交空间理想选择。 

When the work pace gets faster, teams  need flexible  space solution  that  they could be 
arranged accordingly to fulfill the needs of different tasks . The focus of promoting 
innovation is to capture the power of impromptu interaction.  



You could build a free space that encourages sharing, innovation, and flexibility at any 
time which make the meeting or training space is full of vitality.You could build a free 
space that encourages sharing, innovation, and flexibility at any time which make the 
meeting or training space is full of vitality. 
 

YOYO简洁的外观和多种颜色的选择，强化空间活力，塑造热情愉悦的学习

氛围。您可以随时搭建出一个激励共享、创新、灵活的自由空间，使得会议

或者培训空间充满活力。 

学习 / 培训 





居家办公 / 学习 

未来企业将面临“双线办公”的情况：居家办公会像办公室坐班一样被人们

接受，并受到同样的重视。YOYO Chair小巧而充满活力，多种颜色和织布为

家庭空间营造自由、快乐的氛围，其创新的设计和清晰简洁的风格为居家办

公或学习注入更多健康与活力。 

 

 YOYO Chair is small and full of vitality. Its multiple colors and weavings create a free 
and happy atmosphere for the home space. The innovative design and simple style of 
YOYO bring  more health and vitality into home office or study. 



YOYO Chair 采用的面料是Gabriel的Mozart系列，精致的混色纹理

使得面料丰富而充满活力，4种颜色选项帮助您打造不同的空间风格。

另外，Mozart具有良好的弹性、卓越的耐用性、天然的防火性和出

色的环保性。面料使用的是100%可再生涤纶， 达到了欧盟及国际纺

织品生态认证。 

Mozart – 迷人的混纺面料 

The YOYO Chair adopted the Gabriel's Mozart series fabric . The exquisite 
mixed color texture makes the fabric rich and vibrant. The 4 color options help 
you create different space styles. In addition, Mozart  series has good 
elasticity, excellent durability, natural fire resistance and environment 
friendly . 



椅背升降15mm 

FC3101 苔藓绿 
 

FC3104 橙色 
  
 

FC3103  炭灰 
 

    FC3102 雾灰   
           

欧洲领先家具面料品牌 

防滑椅脚使脚部得到稳定支撑 

多种颜色的织物，两种塑胶颜色选择，让你自定义椅子的呈

现，点亮你的空间。 

Various colors of fabrics, two plastic colors for your selection . You could 
customize your own YOYO chair to light up your office space. 



纸箱尺寸:  23-3/4"L*16-1/4"W*23-1/4"H 

方数:0.15 

每箱数: 1pcs per carton 

净重: 10.0KG        毛重: 12.1KG  

装柜量: 20GP:168PCS  40GP:344PCS  40HQ:430PCS 

尺寸与包装 

纸箱尺寸 :  23-1/4"L*20-1/4"W*19-3/4"H 

方数:0.15 

每箱数: 1pcs per carton 

净重 : 8.5KG 毛重 : 10.5KG  

装柜量: 20GP:168PCS  40GP:344PCS  40HQ:430PCS 




